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Protokoll fört vid klubbmöte i Ronneby Brukshundklubb  
tisdagen den 5 december 2023 kl 19.00 
 

1. Mötets öppnande.  
Ordförande Jessica Hultgren hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

2. Fastställande av röstlängden. 
Antalet röstberättigade medlemmar var  17   st 
 

3. Val av två justerare  
Lena Stigsson och Carin Ingeskog valdes att justera protokollet. 
 

4. Klubbmötet stadgeenligt utlyst 
Klubbmötet var utlyst genom kallelse (mail) den 5/11 samt på hemsidan samma 
dag.  
Dagordning för mötet publicerades på hemsidan den 5/11.  
 

5. Ekonomisk rapport 
Kassören gick igenom den klubbens ekonomiska läge. Vi är just nu  
370 medlemmar och resultatet för hela föreningen är i dagsläget 62 965:- 
Grund- och fortsättningskurserna har gått väldigt bra, även agility och rallydnad. 
TK, Specialsök och Mental enl budget. 
Stuga ute underskott av förklarliga orsaker. 
Kassören föreslår att 30 000:- av överskottet förs över till Fond- och 
reparationskontot. 
 

6. Information från kommittéerna 
Hukom 
 - Kurserna är avslutade förutom Specialsök som fortfarande pågår. 
   Kursanmälningarna på hemsidan öppnas upp den 15/1–24. 
 
 - Ledarträff lördagen den 18/11 
   Gick bra, vi fikade gott med bra gemensamma samtal, genomgångar och beslut  
   inför 2024. Rosita från Studiefrämjandet medverkade. 
 
 - Föreläsning för alla funktionärer, ledare och förtroendevalda gick av stapeln  
   den 25/11 på Brunnen vilket blev en positiv inspirationsdag för oss alla. Vi fick  
   en heldag, uppskattades.  
   Peters böcker införskaffades till vårt lånebibliotek. 
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 - Efter fråga på kursutvärderingar om önskan att hjälpa till som ngn slags  
   funktionär i klubben, har ca 20 namn kommit in. Dessa ska nu tas om hand  
   genom uppföljande telefonsamtal. 
 
 - Verksamhetsberättelse samt Verksamhetsplan är gjorda och skall nu 
   lämnas in. 
 
 - Informationsblad mm finns på entrévägg i hallen. 
 
 - Lördagsträningen fortlöper, välkomna 10.00-13.00. 
 
Tävlingskommittén 
 - Akl spår/sök 24/2 
 - Söktävling 25/2  Ekl, Hkl, Lkl 
 - Rapporttävling 25/2 
 
Funktionärsmöte 
- Funktionärsmöte planeras 16/1 2024. Planeras tillsammans med mental, agility  
   och rallylydnad. 
 
Utbildning 
 - Linda Ohlsson har teoretiskt domarprov den 6/12 samt praktiskt prov längre  
   fram i vår. 
 - Klubben behöver tävlingsledare och andra funktionärer. Tar gärna emot  
   namnförslag. 
 
Förslag 
 - Förslag om sommarläger togs upp. 
 
Specialsök 
Ej närvarande 
 
Mental 
 - Under året har en utbildning ägt rum, varvid klubben fick en ny figurant. 
 - Föreläsning med Jan Gyllensten hölls den 2 december. 
 
Stugakommittén inne 
 - Fredrik Berg har haft hand om inköpen vilket fungerat mycket bra. 
 - Städlistan fungerar bra.  
 
Stugakommittén ute 
 - Stuga ute har avslutat gräsklippningen den 12/10 för denna säsong. 
 - Ljuset på ”bananen” är reparerat och ny timer för ljuset bakom klubbstugan +  
   ”bananen” är installerad. 
 - Nytt ljus med rörelsevakt på baksidan av klubbstugan är också installerat. 
 - Diskuterar hur man ska kunna sätta upp en ny ljusstolpe vid agilityn. Dåligt  
   underlag i marken. 
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Agilitykommittén 
 - Marknaden för tävlingar är mättad varför man i st vill prova på att ha  
   blåbärstävlingar. Dessa kostar inget att anordna och alla startavgifter går  
   oavkortat till klubben.  
 - Avser att köpa in nya hinder av plast eftersom de gamla trähindren kan skada  
   hundarna. 
 - Säljer gamla hinder, som inte behövs längre. 
 - Förslag på ny kommittémedlem: Therese Selander 
 - Tar in alla hinder inför vintern den 12/12. 
 - Många goda resultat på tävlingar under hösten. 
 
Rallylydnadskommittén 
Ingen närvarande, men sekreteraren redogör för kommitténs v-plan: 
 - Planerar att ha två kurser i vår, eventuellt även på hösten (minst en). 
 - Planerar en tävling vår och höst. 
 - Planerar att event. anordna en rallylydnadsdag under året. 
 
Temakommittén 
  Har varit vilande ett par år, men arbetet återupptogs under hösten. 
  - En föreläsning samt work shops hölls med Eva-Marie Wergård i september 
  - Adventsträff med hundar och pynt av klubbstugan hölls den 26/11. 
  - Vi avser att fortsätta under 2024 med  flera träffar, t ex föreläsning av   
    fysioterapeut och veterinär, träningstävlingar. 
 
Distriktskommittén 
 - Nästa möte i januari. 
 - Genomgång av föregående distriktsmöte i Karlskrona samt diskussion om när  
   man kan söka pengar från SM-fonden. Kenneth Lindfalk förklarar att de  
   pengarna ska användas till kompetensutveckling, som hela distriktet kan delta  
   på. 
 
Sociala medier 
 - Facebook: Marre Alexanderson fortsätter att sköta den. 
 - Hemsida: Hålls uppdaterad vad gäller händelser, inbjudningar, kurser och  
   moduler. 
 - Instagram används väldigt lite. Föreslås att vi tar bort den. 
 

7. Frågestund  
Fråga om kurs i specialsök togs upp av en medlem. Hon önskade att det fanns 
möjlighet att ha en grundkurs och en fortsättningskurs/termin. 
Frågan tas upp med ansvarig för Specialsök.  
 

8. Mötets avslutande. 
Jessica tackade för intresset och engagemanget och förklarade mötet avslutat. 
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Vid protokollet  
 
 
 
………………………………………………………….  ……………………………………………………. 
Ann-Britt Magnusson   Jessica Hultgren 
sekreterare    ordförande  
 
 
Justeras: 
 
 
 
………………………………………………………….  ……………………………………………………. 
Lena Stigsson   Carin Ingeskog 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


